
   

   

Verslag Ouderraad 28 november 2023. 
 
Aanwezig: 
Juf Elke, juf Sofie, 
Dorien Thys, Ernest Bossuyt, Evelien Hofmans, Ineke Hennus, Ines Cabuy, Roel Vingerhoets 
(verslaggever), Steffi Seymus, Stijn Verbruggen, Tine Gielis. 
 
Verontschuldigd: 
Fatima Bouhdifi, Gwladys Verstraete, Katrien Van Beneden, Silke Mariën, Wim Janssens. 
 
1. Evaluatie pyamafuif ouderraad 

 De opbrengst ligt in lijn met vorig jaar en er is evenveel cash als Payconiq gebruikt.  
Naar volgend jaar nemen we volgende opmerkingen mee: 4 i.p.v. 3 koelkasten, meer 
appelsap (nu 2 bakken), meer bruis en plat water, alcoholvrij bier wordt niet 
gedronken (slechts 3 flesjes van verkocht), toezichters nodig (!), meer verlengkabels en 
(indien mogelijk) een veggie alternatief.  Verder best geen kinderen achter de toog en 
eventueel verhuizen naar de speelplaats van de lagere school (zodat de speelheuvel 
minder afziet).  Ook navragen bij Colruyt of het teveel van feestjes kan worden 
teruggebracht. 
Het was een geslaagde editie met veel goede commentaren en gelukkige gezinnen (die 
met spijt naar huis gingen). 

 
2. Evaluatie zwerfvuilactie ouderraad 

 Deze opruimactie heeft ons wat geld opgebracht en doet ons al uitkijken naar een 
volgende keer in het voorjaar (met extra grijpers).  Onze bolderkar bleek best handig 
om alles mee te nemen zoals bvb. een wit diepvriezersmandje ... 

 
3. Evaluatie dag van de leerkracht 

 Héél positief onthaald door de leerkrachten die ons wensen te bedanken voor de 
prachtig houten houdertjes met hun naam op, de hele lekkere lunch en de opvang 
tijdens de speeltijd.  Eén ouder was onwennig tijdens de bewaking en vond het 
moeilijk om te weten wat te doen en hoe het systeem van eten bij de kleuters precies 
werkt.  Op 4 oktober ’24 verwennen we de leerkrachten opnieuw! 

 Juf Elke stelt zich voor aangezien zij onze nieuwe directrice is.  Zij heeft hier bewust 
voor gesolliciteerd maar is wel op een lastig moment ingevallen aangezien zij de dag 
voordien nog (zoals de vorige 5 jaren) in het 6de leerjaar lesgaf van de Neerlandschool 
in Wilrijk, waar ze ook woont met haar man en 2 kinderen van 12 en 10 jaar.  
Voorheen stond ze 5 jaar in het 1ste leerjaar alsook een paar jaren in het 2de en 3de 
leerjaar.  Ze is heel blij met (haar keuze voor) onze school waar ze veel inzet en 
geëngageerde leerkrachten én ouders aantreft. 
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4. Geplande activiteiten ouderraad 

 Driekoningen: zaterdag 06-01-‘24 (Ineke, Katrien, Evelien en Roel). 
 Dag van de directeur: woensdag 31-01-’24 (Katrien en Ineke) 
 Bloembollenactie: voorjaar 2024 (Stijn en Roel) 
 Werkdag school: voorjaar 2024 (Ernest) → leerkrachten geven klusjes aan 
 BBQ ouderraad: juni 2024 (Ineke, Tine,...) 
 Pyjamafuif: september 2024 (Ineke, Roel,...) 

 
5. Werkgroep driekoningen 

 Zaterdag 6 januari ’24 gaan we met leden van de ouderraad, leerkrachten, ouders en 
oud-leerlingen vanaf 14u driekoningen zingen.  We voorzien zoals vorig jaar kostuums 
en blikken (met QR-code) om centjes in te doen.  Vooraf bussen we enerzijds onze 
driekoningenflyer en anderzijds de folder van de school volgens de voorgestelde 
routes.  Het is belangrijk dat er veel (meer dan vorig jaar) schoolfolders worden 
verdeeld.  Een uitnodiging om mee te komen zingen, zal volgen in de boekentassen, via 
de nieuwsbrief en Facebook.  We hopen op 2 groepjes leerkrachten alsook op de 
deelname van Inge Van Hoof, Sofie Lammar,... 

 
6. Werkgroep schoolwerkdag 

 Op zaterdag 27 april ’24 zouden we op school klussen willen uitvoeren met alle ouders 
die willen en afhankelijk van wat er op het takenlijstje staat. 

 Werkgroep tuin (met o.a. meester Ivan) gaat op de plaats van de vroegere moestuin 
en kippenren de net geleverde bomen en struiken planten. 

 
7. Verkeersveiligheid rond de school 

 Voor dit puntje vervoegt Steffi Onsia de vergadering.  Door Bart Vanmarcke is ze 
aangezocht om voor Team 2820, de opvolger van Open VLD in Bonheiden-Rijmenam, 
op te komen bij de verkiezingen van 13-10-‘24.  Zij heeft als oud-leerlinge 2 kindjes op 
onze school en gaat deze politieke uitdaging aan met interesse in veiligheid aan 
scholen, kinderopvang en jeugdwerking.  Zelf wil ze een zebrapad aan de 
Putsesteenweg ter hoogte van Hertenhof (waar ze woont), heraanleg van voetpaden 
en minder chaos aan de school.  Wij wensen haar veel sterkte en vinden het positief 
dat er ouders zijn die politiek geëngageerd zijn. 

 Op de schoolraad van 03-02-’23 zijn er enkele verzoeken naar het huidige 
gemeentebestuur vertrokken aangezien het een kwestie van tijd is of er gebeuren 
ongevallen in onze schoolomgeving.  Aan het zebrapad voor de school worden er 
maandelijks kapot gereden paaltjes vervangen (= geen oplossing) en mogelijk leidt de 
GPS het (vracht)vervoer langs de Zwarte Leeuwstraat. 
Wij vragen ook de grote paal (met hand) te verplaatsen en 2 kleine palen toe te 
voegen aangezien sinds de opening van de zij-ingang van de (lagere) school, meer 
veiligheid daar belangrijker is geworden.  Kinderen lopen/fietsen nu al spelend de weg 
op en auto’s kunnen nu op het voetpad rijden/stoppen.  Wij vinden dat er een visuele 
afscheiding nodig is tussen rijweg en voetpad.  Schepen van mobiliteit Bart Van Marcke 
en de gemeentediensten zijn op de hoogte, echter vooralsnog zonder resultaat ... 

 
 
 



3 

 
 Er wordt opgemerkt dat het voetpad van de Kerselaarstraat en de Bruinbeekstraat op 

sommige plaatsen aan vervanging toe is.  Tijdens de spitsmomenten is er dit jaar 
amper wijkpolitie aan de school te zien geweest, zelfs niet aan het begin van het 
schooljaar.  Verder dient een zoen- en zoefzone enkel te worden gebruikt om kinderen 
af te zetten en niet om te parkeren.  Het autostuur dien je hier bij wijze van spreken 
vast te houden en indien niet, dien je je wagen wat verder te zetten en te wandelen.  
Juf Elke meldt dit in de nieuwsbrief (en krijgt enkele dagen later bevestiging dat de 
wijkagent op regelmatige basis zal komen sensibiliseren aan de zoen- en zoefzone). 

 
8. Trooper 

 Trooper integreert crowdselling t.t.z. stelt een gratis online platform ter beschikking 
om verkopen te organiseren van 40 producten en/of zelf te bepalen producten.  Er is 
kant en klaar promomateriaal voorhanden net als een dashboard met een duidelijk 
overzicht van de aankopen, winst enz.  Bestellingen kunnen online worden betaald 
met bancontact of kredietkaart. 

 Onze plaatselijke middenstandsvereniging De Stieweg heeft het niet zo voor Trooper 
en vraagt om voor onze sponsoring niet van 2 walletjes te willen eten.  Aangezien 
Trooper ons wel wat geld opbrengt en we bvb. schoenen Slaets in Bonheiden-dorp en 
Zalando op Trooper eerder aanvullend vinden, beslissen we om een zinnetje toe te 
voegen als we voor Trooper reclame maken in de trant van “Vergeet ook de 
plaatselijke middenstand niet”. 

 
9. Huis van het kind 

 Er wordt ons een interactieve voorstelling aangeboden door het Huis van het Kind.  
Deze lezing waarvoor iemand op onze school kan langskomen, gaat over de opvoeding 
van kleuters of lagere schoolkinderen in een digitale wereld.  Er is interesse om deze 
lezing over (sociale) mediaopvoeding op onze school te houden waar de drempel voor 
ouders mogelijk lager ligt dan in ’t Blikveld.  Ineke zoekt het verder uit. 

 
10. Leefwereld van de kinderen (Nieuws uit de klassen) 

 Juf Sofie van de tweede kleuterklas geeft aan dat de komst van de goedheilige man 
voor veel kriebels en enthousiasme zorgt.  Alle leerkrachten werken rond de Sint in de 
klas en sommige kinderen zijn bang van hem.  Donderdag ontvangt elke klas een brief 
met de vraag om de school te versieren (door bvb. vlaggetjes te maken) en in het 
weekend zal de Sint al iets (snoepgoed?) achterlaten in de school ... 
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 In een mail van maandagavond aan de ouders van het vijfde leerjaar B staat dat een 

aantal leerlingen van de klas nog niet op de hoogte zijn van het grote geheim van de 
Sint ...  Natuurlijk zijn er ook kinderen die doen alsof ze er nog in geloven of die het 
gewoon niet willen weten.  De directrice vraagt het na en bespreekt dit zodat dit voor 
sommige ouders ongetwijfeld gevoelig punt op een betere manier kan worden 
aangepakt. 

 
11. Varia 

 Vorig jaar lag de focus op de advent en er vond er een warmathon plaats.  Dit 
schooljaar zet men in op de vasten (en gaat er dus geen warmathon door). 

 Wat met tweedehands turnkledij?  Is er een forum nodig of verdwijnt de kleding in de 
container of wordt de kleding onderling doorgegeven?  Duurzaamheid kan immers ook 
een motivatie zijn.  Geef je het gratis of vraag je er als school of ouderraad geld voor?  
Je steekt er wel tijd in en de kleding moet worden gewassen en gestreken ... 
Voor een scholenloop bvb. is de uniformiteit belangrijk die nu verzekerd wordt met 
een bordeaux-witte T-shirt en een bordeaux broek.  Men denkt aan een nieuw 
ontwerp en overgaan naar een zwarte broek en bvb. een strijklogo op witte T-shirts. 

 In sommige klassen ligt het aanbod van de uren voor het oudercontact niet in lijn met 
de mogelijkheden voor ouders.  Uiteraard stelt dit probleem zich minder bij niet-
voltijds werkende ouders of ouders van kinderen die extra zorg nodig hebben 
waardoor leerkrachten de ouders altijd zullen wensen te spreken.  Het gaat hier bvb. 
om ouders die woensdagnamiddag werken, donderdagavond niet kunnen voor 18uur 
en niet voldoende assertief zijn of voor het gemak aanduiden dat ze de leerkracht niet 
wensen te spreken omdat het hen niet lukt zonder bvb. verlof te nemen.  De bedoeling 
van een oudercontact is om àlle ouders de kans te geven met de leerkracht te spreken 
in het belang van het kind?  Juf Elke bekijkt dit aangezien de oudercontacturen nu heel 
leerkracht gebonden zijn. 
Juf Sofie spreekt altijd niet-geïnteresseerde ouders aan en uiteraard is ook de balans 
tussen werk en privé van leerkrachten van belang.  Het is steeds mogelijk om op een 
ander moment met de leerkracht in dialoog te gaan.  Juf Elke geeft nog mee dat er 
wordt bekeken hoe er online afspraken kunnen worden gemaakt. 

 De naschoolse activiteit Mad Science is een mooi initiatief maar de uiteindelijke 
realisatie is voor verbetering vatbaar.  Nu zitten 28 kinderen van het eerste tot het 
zesde in dezelfde groep.  Juf Elke beaamt dat en heeft dit zelfs al doorgegeven. 

 Sinds vandaag is juf Lief terug en geeft ze les met een micro, hetgeen goed is 
meegevallen!  Bij een val werd haar strottenhoofd beschadigd met stemproblemen tot 
gevolg.  Met de proeven die eraan komen, zijn wij zeer blij met deze oplossing en 
wensen haar een spoedig herstel! 

 Het online leerplatform Bingel heeft problemen gekend door een update van het 
systeem waar Bingel op draait.  Bingel kon er zelf dus niet aan doen dat er leerlingen 
bij de schoolverlaters waren terecht gekomen.  Aangezien die update net tijdens de 
vakantie plaatsvond, vergde het wat tijd om het euvel te verhelpen met o.a. nieuwe 
logins voor sommige leerlingen. 

 
Volgende vergadering: donderdag 25 januari ‘24 (om 20 uur in de refter).  


